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B4pet_c88_645287.htm 2011年下半年公共英语考试已经进入到

冲刺备考阶段，在此，为了帮助各位考友突破口语，百考试

题站点编辑为各位整理了系列口语练习题，希望考生朋友们

能够认真备考。 Which course do you like best and why? Well,

which course do I like best? I think I have got at least thirty courses

during my university life. Most of them are related to finance, foreign

trade, management, marketing, accounting and so on. Among them,

I like management most. Firstly, the teacher who teaches

management usually gives us very thoughful and interesting lectures.

Secondly, I like the case analysis of this course. We may get the case

before class? and we will try our best to grasp the main idea of the

case and guess the possible solution of the case, and then in class we

will check up our thinkings with the teacher’s. Thirdly, I like the

class atmosphere of this course. Usually in this course we study by

open discussion in small groups, this way, we not only gain the

knowledge but also have the chance to practice and communicate

with other students. It’s very helpful for developing our abilities to

solve problems. So, management is my favourite course. 考生的第

一句话重复了考官的问题，想必也是为了给自己争取一点时

间想一想下面的表述。 有关自己的专业、业余活动、兴趣爱

好、校园生活、故乡等考生本该熟悉的话题也是口语考试中

经常出现的话题。考生在谈到自己所喜欢的课程以及为什么

喜欢这门课程时，采用了列举法来加以说明。比如：自己对



教授此课程的老师的授课方式感兴趣，对课堂气氛、课程内

容等感兴趣。 这样表述起来，既显示了思路清晰，又表现了

内容充实。 相关推荐： #0000ff>2011年pets3口语指导每日一

练(8.12) #0000ff>2011年pets3口语指导每日一练(8.11)
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